
 

Protokoll AK-möte 3/9 klockan 18.30 i Domsjö eller digitalt via Meet 

Närvarande:  

Bjästa: Oscar Jacobsson och Roger Johansson  

Friska Viljor: Henrik Lindgren  

Sollefteå: Simon Duvemo, Marie Nauclér och Roger Svensson  

Junsele: Johan Gradin  

Skule: Lovisa Bylund och Anna-Lena Högberg 

Härnösand: Fredrik Westman, Daniel Svensson och Anna Bergqvist  

Kramfors: Paula Dahlberg och Peter Andelid 

1. Mötet öppnades av ordförande Oscar Jacobsson. 

 

2. Till sekreterare för mötet valdes Marie Nauclér. 

 

3. Till justeringspersoner valdes Lovisa Bylund och Roger Johansson. 

 

4. Föregående protokoll från 22/6 lästes upp och godkändes. Oscar Jacobsson tar upp frågan 
kring riktlinjer för avgiftspotten till Ångermanlands skidförbund med Marie Englund på 
kansliet. 

Daniel Svensson informerade att Anders Hjorth går in som Ångermanlands representant i 
Alpina Rådet.  

 

5. Distriktsledarfrågan för U12 är inte löst. I nuläget finns det en ledare, Anna Bergqvist 
Härnösand, men det behövs ytterligare en. Frågan ska ställas till Paula Dalberg Kramfors, 
som var distriktsledare föregående säsong och Johan Gradin tar med sig frågan till föräldrar 
till Junseles U12-åkare. Ärendet tas upp igen under nästa AK-möte. 

 

6. Under vecka 48 kommer ett Ångermanlandsläger att genomföras för U12-U16, lördag till 
måndag.  Till den 30 september ska vi ha återkommit med hur många åkare vi blir från varje 
klubb. Boendet går att avboka fram till 21 dagar innan ankomst. Daniel har bokat stråktider 
inför lägret. 



 

7. Tävlingsplanering, LVC 

Vecka 3 Bjästa GS + GS lördag 
Vecka 4 Junsele SL + SL lördag 
Vecka 5 Sollefteå träning SG lördag, tävling SG söndag 
Vecka 6 Härnösand GS + SL lördag 
Vecka 8 Örnsköldsvik GS + SL lördag 

 

Diskussion fördes kring att eventuellt flytta några LVC-kvaltävlingar för att möjliggöra U16-
åkares medverkan. Som tävlingsprogrammet ligger nu krockar alla distriktets tävlingar med 
U16:s tävlingshelger. Mötet kom dock fram till att den helg, vecka 7, som var ledig i 
programmet ändå krockade med Only 16 i Åre. 

En önskan fördes fram om att köra ytterligare tävlingar i Sollefteå, både slalom och 
storslalom. Detta för att ge åkare i U14 chansen att känna på backen i skarpt läge inför 
stundande LVC-finaler i Sollefteå. Frågan tas vidare till styrelsen i Sollefteå Alpina klubb. 
Tanken är då att vi hjälps åt att arrangera tävlingen, förslagen som lyftes löd: 

• Helgen vecka 7 
• Helgen vecka 11 
• Kvällstävling 

 

8. LVC-finaler: 
• U12, vecka 11 i Nolby 

▪ Träning fredag. 
▪ Tävlingar lördag och söndag. 
▪ Gemensamt boende brukar bokas av distriktsledarna. 

• U14, vecka 12 i Sollefteå 
▪ Träning torsdag-kväll samt fredag. 
▪ Tävlingar lördag, söndag och måndag, detta på grund av nationella prov för 

årskurs 6 under torsdag förmiddag. 
▪ Roger har pratat med hotellet och alla lediga rum är bokade av honom. 
▪ Övriga klubbar bokar sedan rum genom Ångermanlands skidförbund. 
▪ Frågan är om Sollefteås åkare vill bo hemma eller med laget? Sollefteås 

ledare får i uppgift att inventera intresset att bo med laget. 

Eftersom det är flera klubbar i Ångermanland som är med och arrangerar LVC-finalen behöver vi 
ha ett möte där vi kan prata ihop oss. Roger Svensson kommer kalla till det mötet. 

 

9. Tävlingsprogram, USM 

Vecka 3 Funäsdalen, fartträning onsdag och torsdag 
Vecka 3 Funäsdalen, USM-kval SG + DH fredag till söndag 
Vecka 4 Gymnasiehelg för 05:orna 
Vecka 5 Bollnäs, USM-kval SL 
Vecka 6 Sundsvall, USM-kval GS + SL 



Vecka 7 Åre, Only 16 
Vecka 8 Almåsa, USM-kval GS 
Vecka 10 Storklinten, USM 

 

Johan har mejlat information till alla U16-åkarnas föräldrar. Där framgår hur lägerplanen och 
tävlingsprogrammet ser ut. Alla boenden till läger och tävlingar bokas enskilt. Lägren ligger 
vecka 47 och 49 vilket gör att U16-åkare kan vara med på Ångermanlandslägret vecka 48. 

 

10. Övriga frågor 

Mötet beslutade att öppna upp för en motionsklass, D17 och H17 under LVC-kvalen i 
Ångermanland. Dock kör även de på B-käpp. 

Marie Englund är ny på kansliet, hon har tagit över rollen efter Marie Eriksson som gått i 
pension. 

Denna säsong är det endast möjligt att registrera LOK-aktivitet digitalt. 

Fluorförbud från och med kommande säsong. Vi var alla överens om att vi i Ångermanland 
kommer verka för att efterleva detta till 100 procent. Mötesdeltagarna funderade kring om 
“gamla synder” kan vallas och åkas bort under försäsongen? Frågan ställdes om testverktyg 
kommer att finnas tillgängligt inför LVC-finalen? 

Länk till skidförbundets information kring fluorfritt från och med 20/21 

 

11. Nästa möte kommer äga rum onsdag 4/11 klockan 18.30 

Påminner även om andra stundande möten: 

• Skidting lördag den 17/10 digitalt klockan 13.00. 
• Årsmöte Ångermanlands skidförbund söndag 11/11 klockan 18.00 (?) vid dalstation 

Hallstabacken, Sollefteå. 

  

 

________________________________                        ___________________________________ 

Sekreterare                                                                         Ordförande 

Marie Nauclér                                                                     Oscar Jacobsson 

 

________________________________                        ___________________________________ 

Justerar                                                                                Justerar 

Lovisa Bylund                                                                      Roger Johansson 

 

https://www.skidor.com/foljoss/nyhetsflode/aktuelltfranssf/2020/enfluorfriverksamhetsasongen20202021/


 

 

 


